
VERENIGING OUD SCHERPENZEEL 

JAARVERSLAG 2023 

 

Het jaar 2023 is ten einde en het bestuur kan terugzien op een mooi verenigingsjaar. 

 

Ons ledenaantal bedraagt per 31 december 950, vorig jaar was dit 956. 

 

Het bestuur heeft achtmaal vergaderd. 

 

Het documentatiecentrum was van september tot en met april weer geopend op dinsdagavond. 

De vele vrijwilligers die actief zijn in diverse werkgroepen, konden het werk van de vereniging 

voortzetten. 

 

De redactie van ons verenigingsblad verwerkte veel kopij. Zij stelde 4 mooie fullcolour uitgaven 

samen. De redacteur Mark van den Berg zijn we erkentelijk dat hij dit zo voortreffelijk voor ons 

verzorgt. 

  

Velen maken gebruik van onze zeer uitgebreide en informatieve website, die heel goed wordt 

bijgehouden door Martin Wigtman, waarvoor onze dank. Er zijn ook weer jaargangen van ons 

verenigingsblad gedigitaliseerd, deze zijn via Rozet digitaal doorzoekbaar. 

 

De algemene ledenvergadering werd gehouden op 21 maart in De Breehoek. Bestuurslid Martin 

Wassen, penningmeester José Reussink en secretaris Jannie Hazeleger waren aftredend en 

herkiesbaar. In augustus 2023 zat Martin Wassen 50 jaar in het bestuur, ook daar werd aandacht 

aan besteed. Na de gebruikelijke bestuurszaken ging de avond over de burgemeesters van 

Scherpenzeel door de jaren heen. Wim van den Berg begon het verhaal met Aart van Lutzenburg 

(burgemeester vanaf 1787) en eindigde met Marieke Teunissen, sinds 15 december 2022 

burgemeester. Het was een boeiende en goedbezochte avond, die werd bezocht door circa 130 

leden. 

 

De jaarlijkse excursie was op 3 juni en ging naar Amersfoort. Na de koffie bij Rijdes aan de 

Gracht maakten we een rondvaart door de Amersfoortse grachten, waarbij o.a. oud-

Scherpenzeler Harm Fledderus ons vertelde over de boeiende geschiedenis van Amersfoort. Na 

de lunch bij De Gezelligheid in Leusden werd een bezoek gebracht aan Nationaal Monument 

Kamp Amersfoort voor een rondleiding. In het herinneringscentrum ontdekten enkele 

deelnemers foto's van familieleden. Een interessante en geslaagde dag, die werd afgesloten met 

een drankje bij Schimmel 1885, waar 36 personen aan deelnamen. 

 

Vrijdag 30 juni was de wandelexcursie rondom de Vlieterweg. Het Flintstonepark werd bezocht. 

Martin Klomp, die daar sinds 1986 woont, leidde ons rond. Velen kenden dit stukje Scherpenzeel 

niet, omdat het een doodlopende weg is. Het Flintstonepark gaat verdwijnen vanwege de aanleg 

van de woonwijk De Nieuwe Koepel. Daarna werd kennisgemaakt met landgoedbeheerder Willem 

Horst van Landgoed Scherpenzeel. De tocht ging vervolgens naar de biologische tuinderij 

Struykgewas van Pieter Struyk. Hij vertelde over de gerenoveerde druivenkas, het systeem van 

strokenteelt en de plannen die hij heeft met de tuinderij. Het was een boeiende avond. 47 leden 

gingen mee. 

 

De najaarsvergadering op 17 oktober werd gehouden in De Breehoek en had als thema: 

'Scherpenzeel Mobiel'. Henri Blotenburg vertelde over de spoorlijn Amersfoort - Kesteren, 

toegespitst op Station Woudenberg Scherpenzeel. Hij liet ook oude foto's en films zien. Piet 

Valkenburg toonde vervoersmiddelen van lang geleden. Wim van den Berg vulde het laatste deel 



van de avond met transportbedrijven. Ongeveer 200 leden waren aanwezig bij deze interessante 

avond. 

 

Op woensdag 29 november werd er een bedrijfsbezoek gebracht aan de VOA. Dit bedrijf was 50 

jaar in Scherpenzeel gevestigd, een mooie aanleiding om een bezoek te brengen. We werden 

zeer gastvrij ontvangen. Paul van der Poel vertelde over de historie van het bedrijf. Daarna was 

er een uitgebreide rondleiding door het bedrijf. Het was een boeiende en gezellige avond, waar 

45 personen aan deelnamen. 

 

Ook dit jaar zijn er 4 Open Dagen gehouden met de thema's als vakantie/vrije tijd, Open 

Monumenten Dag en Oud en Nieuw. We mochten veel bezoekers verwelkomen. 

 

Onze vereniging heeft zich weer gepresenteerd op de feestmarkt 31 mei en de kerstmarkt 15 

december. Ook op de kramenmarkt van Vrienden Huis in de Wei op 21 april waren we aanwezig. 

Er was veel belangstelling voor de markten en onze vereniging. 

 

In het kader van Maand van de Geschiedenis was, samen met de bibliotheek, een avond 

georganiseerd op 4 oktober. Het thema was "Eureka". 5 personen werden geïnterviewd door 

Martien Heijting over veranderingen in de samenleving op het gebied van hun bezigheden door 

de jaren heen. De avond werd zeer goed bezocht, circa 200 personen waren aanwezig. 

 

Tevens verleenden wij medewerking aan het project "Van Luchtkasteel tot Dassenburcht" voor 

de schoolkinderen. Ook deden leerlingen uit groep 8 van de Korenmaat en de Dorpsbeuk mee 

met het project Kinderen in de Bunker van Verhalen uit de Vuurlinie. 

 

Vanwege de gestegen kosten in de loop van vele jaren wordt de contributie met ingang van 

2024 verhoogd van € 15,- naar € 17,50. Al 15 jaar was de contributie niet verhoogd. 

 

Voor het komende jaar staan weer diverse activiteiten gepland. We hopen elkaar in 2024 weer 

te ontmoeten. 

 

 

Jannie Hazeleger 

secretaris 


